

THE SPA

DUBAI POLO & EQUESTRIAN CLUB





BEAUTIFUL SKIN STARTS HERE

Explore a new kind of spa experience within a unique setting of Dubai Polo & Equestrian Club. Awaken your senses and feel re-energised with a variety of indulging treatments. Experience the mix of ingredients that not only enhance your natural glow but also wipe away the stresses and strains of daily life.

Benefit from our award-winning, luxury skincare brand, Natura Bisse, known for its scientifically-tested products, our treatments are designed to fight skin aging and dullness. These products provide you with salon-like treatments in the comfort of your homes, without causing the skin any disturbance. Combining the most avant-garde trends with technological innovation and the traditional therapies of different cultures, our treatments are the solution to various skin needs. We use the most appropriate tools and always approach from a perspective of excellence.

Our goal is to offer the effectiveness of aesthetic techniques and the wellbeing of an urban spa experience.

المكان المثالي للحصول على بشرة نضرة

استكشف نوعاً جديداً من تجربة المنتجع الصحي ضمن أجواء فريدة في نادي دبي للبولو والفرسية. حرك أحاسيسك واسعراً بتجدد الطاقة بفضل تشكيلة من العلاجات الرائعة. اختبر مزيجاً من المكونات التي لا تعزز توهج بشرتك الطبيعي فحسب، بل تساعده أيضاً في التخلص من التوتر وضغوطات الحياة اليومية.

استفد من العلامة التجارية الفاخرة للعناية بالبشرة الحائزة على جوائز والمعروفة بمنتجاتها التي تم اختبارها علمياً. فتم تصميم علاجاتنا لمحاربة شيخوخة البشرة وذبولها. توفر لك هذه المنتجات علاجات شبيهة بتلك المتوفرة في الصالونات ولكن في منزلك بكل راحة، ومن دون التسبب في أي مشاكل في البشرة. تجمع علاجاتنا بين الاتجاهات الأكثر حداثة والابتكار التكنولوجي والعلاجات التقليدية التابعة لثقافات مختلفة، ما يجعلها الحل الأمثل لاحتياجات البشرة المختلفة. نستخدم أنساب الأدوات ونسعى دائماً إلى اعتماد نهج من منظور التميّز.

هدفنا هو تقديم فعالية تقنيات التجميل ورفاهية تجربة المنتجع الصحي الحضري.



FACIAL TREATMENTS

THE 3D COLLAGEN SHOCK

Sculpts · Firms · Tightens

Remodelling and firming treatment that sculpts and defines your facial contour, improves skin density and preserves moisture. This innovative facial provides an outstanding lifting effect while revealing incredibly supple and plump skin.

75 MINUTES

THE CURE

Detoxifies · Restores · Hydrates

A true antidote against the ravaging effects our modern lifestyle has on our skin. This deep cleansing facial includes an innovative enzymatic detox and a steam to open and purify pores as well as a meticulous extraction process, revealing extraordinarily soft and radiant skin.

60 MINUTES

THE O2 RELAX

Purifies · Brightens · Balances

This essential exfoliating and invigorating treatment re-energises cellular function and reveals perfectly hydrated skin. The revitalising power of pure oxygen will decongest and brighten a dull complexion restoring clarity and a healthy glow.

60 MINUTES

علاجات الوجه

٧٥ دقيقة

علاج ثلاثي الأبعاد بالكولاجين

شد · تماسك · شد

إن علاج إعادة التنسيق والتماسك الذي ينحت محيط الوجه ويحدد من شأنه تحسين كثافة الجلد والمحافظة على الرطوبة. تقدم هذه العناية الجديدة بالوجه مفعولاً مدهشاً في شد البشرة، كما تزيد من نعومتها ونضارتها.

٦ دقيقة

العلاج الشافي

إزالة السموم · إعادة الحياة · ترطيب

ترياق حقيقي ضد الآثار المدمرة لأسلوب حياتنا العصري على بشرتنا. يشتمل هذا التنظيف العميق للوجه على التخلص من السموم الأنزيمي بطريقة مبتكرة واستخدام البخار لفتح المسام وتنقيتها بالإضافة إلى عملية تنظيفها الدقيقة التي تكشف عن بشرة ناعمة ومشعرة لا مثيل لها.

٦ دقيقة

استرخاء مع الأكسجين

تنقية · إشراق · توازن

يعيد هذا العلاج الأساسي للتقبير والتنشيط حيوية الوظيفة الخلوية ويرطب البشرة بشكل مثالى. ستفتح قوة الأكسجين النقي مسام البشرة الباهتة وتضيئها، وتساعدها في استعادة الصفاء والبريق الصحيين.



THE CITRUS ESSENCE

Revitalises · Stimulates · Firms

An antioxidant treatment that restores vitality to sun damaged skin and helps minimise the signs of premature aging. 100% pure Vitamin C will stimulate collagen production and renew skin firmness.

60 MINUTES

THE SKIN COMFORT

Soothes · Comforts · Calms

Rebuild skin tolerance, visibly reduce sagging and reverse micro inflammation which causes premature aging. Specifically designed to instantly reinforce the skin, this tailored facial is a serious answer for hypersensitivity and rosacea.

60 MINUTES

THE EXPRESS FACIAL

Cleanses · Hydrates · Calms

A revitalising treatment to rejuvenate skin without exfoliation; ideal for all skin types. Perfect before that special date or as an introduction to facial protocols.

30 MINUTES

٦ دقيقة.

خلاصة الحمضيات

تنشيط · تحفيز · تثبيت

علاج مضاد للأكسدة يعيّد حيوية البشرة المتضررة من أشعة الشمس النقي C ويساعد في تقليل علامات الشيخوخة المبكرة. ١٠٠٪ من فيتامين سيحفز إنتاج الكولاجين ويجدد ثبات البشرة.

٦ دقيقة.

راحة البشرة

تهيئة · راحة · استرخاء

إعادة بناء الجلد والحد بشكل واضح من الترهل ويزيل الالتهاب الجزيئي الذي يسبب الشيخوخة المبكرة. صمم علاج الوجه هذا خصيصاً لتعزيز البشرة على الفور، وهو الحل الأمثل لفطرط الحساسية والعدم الوردي.

٣ دقـيقـة.

لوح صابون سقل الجسم

تقشير · تنعيم · تجديد

اختر ما بين استخدام ألياف الخيزران الدقيقة التي تقضي بشكل فعال على خلايا الجلد الميتة وتجعل البشرة ناعمة وطيرية ومخدية أو التقشير الحمضي الذي ينشط البشرة ويحييها.



BODY MASSAGES

AROMATHERAPY MASSAGE

60/90 MINUTES

Aromatherapy is one of the most effective means to relax and balance your inner self. It helps to clear your mind and make space for new ideas and positive thoughts. Aromatherapy is an amazing combination of essential oils and relaxing massage. It helps to eliminate anxiety and to reach a state of peace and balance.

CLASSIC SWEDISH MASSAGE

60/90 MINUTES

Swedish massage is the most common type of Western massage therapy that uses a combination of massage strokes. It's based on a Western approach to anatomy and physiology rather than the flow of energy in the body, which is often the focus of Asian massage techniques.

BALINESE MASSAGE

60/90 MINUTES

This holistic massage uses a combination of gentle stretches, acupressure, reflexology and aromatherapy to stimulate the flow of blood, oxygen and energy around your body, and bring a sense of wellbeing, calm and deep relaxation.

تدليك الجسم

تدليك بالروائح العطرية

يعتبر التدليك بالروائح العطرية من الطرق الأكثر فعالية للاسترخاء وتحقيق التوازن في داخلك. وهو يساعد في تصفية الذهن وإفساح المجال أمام الأفكار الجديدة والأفكار الإيجابية. التدليك بالروائح العطرية هو مزيج رائع من خلاصة الزيوت والتدليك المريح. ويساعد في إزالة التوتر والارتقاء إلى حالة من السلام والتوازن.

التدليك السويدي الكلاسيكي

إعادة بناء الجلد والحد بشكل واضح من الترهل ويزيل الالتهاب الجذري الذي يسبب الشيخوخة المبكرة. ضمّم علاج الوجه هذا خصيصاً لتعزيز البشرة على الفور، وهو الحل الأمثل لغرض الحساسية والعدّ الوردي.

التدليك البالى

يستخدم هذا التدليك الشامل مجموعة من الامتدادات اللطيفة والعلاج بالإبر وعلاج بالمنعكسات والعلاج بالروائح العطرية لتحفيز تدفق الدم والأكسجين والطاقة حول جسمك، وإضفاء شعور بالراحة والهدوء والاسترخاء العميق.



HOT STONE MASSAGE

90 MINUTES

While all types of massage can help relieve pain caused by tense muscles, hot stone massage may provide greater relief if muscles are extremely tight or stiff. The heated stones provide the extra relaxation you need in releasing tension and easing sore muscles.

REFLEXOLOGY THERAPY

60 MINUTES

Diagnostic pressure point massage of the feet, which helps to stimulate reflex points corresponding to different body organs and systems and promote a healing effect throughout the body.

BACK MASSAGE

30 MINUTES

The human back is made up of different muscle groups. Because these muscles are so closely connected, when one muscle gets tensed, the rest seem to follow. So, it's important not to leave it too long before you book yourself a relaxing massage.

٩. دقيقة

التدليك بالأحجار الساخنة

في حين أن جميع أنواع التدليك يمكن أن تساعد في تخفيف الألم الناجم عن العضلات المتوتة، إن التدليك بالأحجار الساخنة قد يوفر راحة أكبر إذا كانت العضلات مشدودة للغاية أو متصلبة. توفر الأحجار الساخنة الاسترخاء الإضافي الذي تحتاجه للتخلص من التوتر وتخفيف آلام العضلات.

٦. دقيقة

علاج الريفليسولوجي

تدليك نقطة الضغط التشخيصي للقدمين، مما يساعد في تحفيز نقاط الانعكاس التابعة لمختلف أجهزة الجسم وأنظمته وتعزيز تأثير الشفاء في جميع أنحاء الجسم.

٣. دقيقة

تدليك الظهر

يتكون ظهر الإنسان من مجموعات مختلفة من العضلات. ونظرًا لأن هذه العضلات متصلة بشكل وثيق، فعندما تتشنج إحدى العضلات، تتبعها العضلات الأخرى. لذلك من الأفضل عدم الانتظار طويلاً قبل حجز موعد للاستمتاع بتدليك رائع.

BODY TREATMENTS



DETOX MARINE ESSENCE

Detoxifies · Regenerates · Hydrates

Bamboo particles polish away dead skin cells while marine algae hydrate, detoxify and firm the body.

75 MINUTES

LIPOCELL SCULPTOR

Slims Down · Firms · Sculpts

An ultra-concentrated slimming and anti-cellulite gel combined with advanced massage techniques to effectively contour your silhouette. The draining and detoxifying active ingredients address and prevent fat nodules to reduce volume for firmer, smoother skin.

75 MINUTES

BODY POLISH BAR

Exfoliates · Softens · Renews

Select either the bamboo micro-fibres that effectively eliminate dead skin cells, leaving skin smooth, soft and nourished or the citric exfoliation that revitalises and brightens skin.

30 MINUTES

علاجات الجسم

٧٥ دقيقة

الخلاصة البحرية لإزالة السموم

إزالة السموم · تجدد · ترطيب

تتخلص جزيئات الخيزران من خلايا الجلد الميتة بينما تتولّى الطحالب البحرية عملية ترطيب البشرة وإزالة سموم الجسم وتنبيتها.

٧٥ دقيقة

ليبوسيل سكولبتور

تنحيف · تنبيت · نحت

جل تنحيف مركّز للغاية ومضاد للسيليوليت مع تقنيات تدليك متقدمة لإبراز مفاتن جسمك بفعالية. تعالج المكونات النشطة لتصريف السموم وإزالتها العقيّدات الدهنية وتضع لها حدًّا للتنحيف والحصول على بشرة متماسكة وأكثر سلاسة.

٣ دقّيقه

لوح صابون صقل الجسم

تقشير · تنعميم · تجديد

اختر ما بين استخدام ألياف الخيزران الدقيقة التي تقضي بشكل فعال على خلايا الجلد الميتة وتجعل البشرة ناعمة وطيرية ومخدّية أو التقشير الحمضي الذي ينشط البشرة ويحيّتها.



MANICURE & PEDICURE

CLASSIC MANICURE	45 MINUTES
CLASSIC PEDICURE	50 MINUTES
COMBO - MANICURE & PEDICURE	90 MINUTES
POLISH CHANGE	20 MINUTES
PARAFFIN TREATMENT	30 MINUTES

WAXING

FULL LEGS	40 MINUTES
HALF LEGS	30 MINUTES
BIKINI LINE	20 MINUTES
FULL ARMS	30 MINUTES
HALF ARMS	20 MINUTES
UNDERARMS	15 MINUTES
UPPER LIP/CHIN	15 MINUTES

العناية باليدين والقدمين

٤٥ دقيقة
٥. دقيقة
٩. دقيقة
٢٠ دقيقة
٣. دقيقة

العناية الكلاسيكية باليدين
العناية الكلاسيكية بالقدمين
كومبو - العناية باليدين والقدمين
تغيير طلاء الأظافر
علاج البرافيين

٤. دقيقة
٣. دقيقة
٢. دقيقة
٣. دقيقة
٢٠ دقيقة
١٥ دقيقة
١٥ دقيقة

كامل الساقين
نصف الساقين
خط البكيني
كامل الذراعين
نصف الذراعين
تحت الإبطين
الشفة العليا / الذقن

إزالة الشعر بالشمع

SPA TREATMENTS RATES

أسعار علاجات المنتجع الصحي

FACIAL TREATMENTS

THE 3D COLLAGEN SHOCK	AED 625
THE CURE	AED 555
THE O2 RELAX	AED 499
THE CITRUS ESSENCE	AED 499
THE SKIN COMFORT	AED 505
THE EXPRESS FACIAL	AED 270

BODY MASSAGES

AROMATHERAPY MASSAGE	AED 410 / AED 580
CLASSIC SWEDISH MASSAGE	AED 410 / AED 580
BALINESE MASSAGE	AED 410 / AED 580
HOT STONE MASSAGE	AED 625
REFLEXOLOGY THERAPY	AED 410
BACK MASSAGE	AED 270

BODY TREATMENTS

DETOX MARINE ESSENCE	AED 625
LIPOCELL SCULPTOR	AED 625
BODY POLISH BAR	AED 270

MANICURE & PEDICURE

CLASSIC MANICURE	AED 105
CLASSIC PEDICURE	AED 120
COMBO - MANICURE & PEDICURE	AED 200
POLISH CHANGE	AED 55
PARAFFIN TREATMENT	AED 100

WAXING

FULL LEGS	AED 125
HALF LEGS	AED 90
BIKINI LINE	AED 70
FULL ARMS	AED 105
HALF ARMS	AED 65
UNDERARMS	AED 55
UPPER LIP/CHIN	AED 45

PRICES ARE INCLUSIVE OF VAT

علاجات الوجه

٦٢٥ درهم	علاج ثلاثي الأبعاد بالكولاجين
٥٥٥ درهم	العلاج الشافي
٤٩٩ درهم	استرخاء مع الأكسجين
٤٩٩ درهم	خلاصة الحمضيات
٥٠٥ درهم	راحة البشرة
٢٧ درهم	علاج الوجه السريع

تدليك الجسم

٤٠ درهم / ٥٨٠ درهم	تدليك بالروائح العطرية
٤٠ درهم / ٥٨٠ درهم	التدليك السويدي الكلاسيكي
٤٠ درهم / ٥٨٠ درهم	التدليك البالّي
٦٢٥ درهم	التدليك بالأحجار الساخنة
٤٠ درهم	علاج الريفليكسولوجي
٢٧ درهم	تدليك الظهر

علاجات الجسم

الخلacea البحرية لإزالة السموم
ليبوبسيل سكولبتور
لوح صابون صقل الجسم

العناية باليدin والقدمين

العناية الكلاسيكية باليدin
العناية الكلاسيكية بالقدمين
كومبو - العناية باليدin والقدمين
تغيير طلاء الأظافر
علاج البرافين

إزالة الشعر بالشمع

١٢٥ درهم	كامل الساقين
٩٠ درهم	نصف الساقين
٧٠ درهم	خط البكيني
١٠٥ درهم	كامل الذراعين
٦٥ درهم	نصف الذراعين
٥٥ درهم	تحت الإبطين
٤٥ درهم	الشفة العليا / الذقن

تشمل الأسعار ضريبة القيمة المضافة